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Angående investeringsstöd för BoRK 
 

Hej Robert, 

Tack till dig och Ulf för ett bra och konstruktivt möte! Enligt vår diskussion nyligen kring den sista delen för beviljat 

investeringsstöd, (fr. 2016), om totalt 1 405 920 kr så kommer här en beskrivning av hur Covid-19 pandemin har 

påverkat vår tidplan. 

De etapper av vår övergripande plan som har genomförts är medlemsstallet med 10 boxar och 10 uteboxar för 

ridskolehästarna. Kvarstående delar är rivning av den gamla befintliga stallbyggnaden och byggande av nytt stall för 

ridskolan samt gemensamhetsytor för både hästar, personal och medlemmar. 

Våra planer för genomförandet av de senare delarna ovan fick abrupt avbrytas under våren 2020 när pandemin 

drabbade oss alla och vi fick lägga allt fokus på att anpassa våra verksamheter samt att förstå och hantera våra 

ekonomiska konsekvenser löpande. Den absolut största påverkan för oss har varit de totala tävlingsstoppen och 

samtliga restriktioner kring dem. Tävlingsintäkter är kritiskt för oss för att kunna balansera det negativa resultatet i 

ridskoleverksamheten.  

Vi bifogar de offerter och planer som var på plats 2019/2020 inklusive relevanta bokslut som visar de minskade 

intäkterna. Som vi diskuterade i vårt möte så sker ju allt vårt arbete ideellt och vi fick helt enkelt prioritera om. 

Vi önskar nyttja den sista delen av investeringsbidraget under 2022 för att kunna påbörja färdigställandet av 

stallprojektet och förbättra förutsättningarna för ridskolan, utökning av våra verksamheter, stallmiljön för hästarna, 

arbetsmiljön för vår personal och säkerheten för oss alla, hästar och människor. 

Vi ber att få återkomma med en reviderad plan och uppdaterade underlag. Vår förhoppning är att det skall finnas på 

plats senast mitten av december. 

 

Hör av dig om du har vidare frågor eller om det behövs kompletteras med underlag. 

 

Vänliga hälsningar, 

 

Anna Lambert, för styrelsen Bollebygds Ridklubb 

 

 

 

 


